
 

Vragen Leefbaar Lokaal Belang 2 april 2023 

Datum  3 april 2023 

Fractie Leefbaar Lokaal Belang 

Onderwerp opvanglocaties huisvesting vluchtelingen West Betuwe 

 
De fractie van Leefbaar Lokaal Belang heeft naar aanleiding van de beperkte, selectieve en late 

communicatie inzake brief huisvesting Opvanglocatie vluchtelingen in gebouw Gerdina’s Hof 

Geldermalsen en tijdens het bezoek van de inloopbijeenkomst op 31 maart veel klachten en 

verontrustende geluiden ontvangen van inwoners. 

 

Onze fractie is wederom onaangenaam verrast over deze gang van zaken en dient onderstaande 

vragen in onder artikel 50. 

 

Vraag 1 

Hoe kan het dat inwoners pas op woensdag middag (29-03) een brief hebben ontvangen over de 

opvanglocatie ‘’Gerdina’s Hof’’ voor een inloopmiddag 2 dagen later op 31-03 op vrijdag middag? 

 

Vraag 2 

De enveloppen zijn gefrankeerd op 20 maart, hoe kan het dat deze een week later nog niet op plaats 

van bestemming zijn gekomen? Wat gaat de gemeente doen om dit te verbeteren? 

 

Vraag 3 

Hoeveel uitnodigingen zijn er de deur uit gedaan, en hoe is men tot deze selectie gekomen? 

Naar verluidt zou dit binnen een straal van 160 meter geweest zijn, maar dit klopt niet omdat er 

diverse huishoudens binnen deze straal gemist zijn. 

 

Vraag 4 

Waarom wordt er niet breder gecommuniceerd en zorgt men ook ervoor dat via de digitale 

communicatievormen van de gemeente West Betuwe dit bericht er ook uit gaat? 

 

Vraag 5 

Waarom is er gekozen voor een inloop bijeenkomst op vrijdag middag, en niet voor een avond of op 

zaterdag ochtend? Het bereik is dan vele malen groter i.v.m. diegene die werken of geen oppas 

kunnen regelen. 

 

Vraag 6 

Er kwam veel commentaar ook op de manier hoe de inloopbijeenkomst op 31 maart was ingericht, 

geen zitgelegenheid, geen koffie/thee/water faciliteiten, slechte regie door onoverzichtelijke en te 

kleine ruimte voor het aantal geïnteresseerden, wat gaat het college doen om dit in de toekomst te 

verbeteren? 
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Vraag 7 

Tijdens de informatie bijeenkomst werd opgeroepen dat inwoners vragen / opmerkingen / zorgen 

konden delen via oekraine@westbetuwe.nl Kunnen wij als raad meegenomen worden in de 

uitkomsten middels een Q&A? 

 

Vraag 8 

Wij ontvangen als gemeenteraad graag per kern de locaties en capaciteit die met potlood zijn 

aangewezen als opvanglocaties voor vluchtelingen in de nabije toekomst in West Betuwe. 

 

Vraag 9 

Ook in Vuren & Haaften liet de communicatie te wensen over. In Haaften is de 1e week van januari een 

informatiebijeenkomst geweest (ondanks ook selectieve verspreiding van de brieven was deze 

ochtend wel goed voor elkaar) en sindsdien zijn de stakeholders in het dorp verder niet meer 

geïnformeerd ondanks diverse toezeggingen van de werkgroep vanuit de gemeente. Naar verluidt zijn 

afgelopen weekend de eerste bewoners al onder gebracht. Waarom komt de gemeente haar 

afspraken niet na? 

 

Vraag 10 

Welke concrete stappen en actiepunten gaat de gemeente ondernemen om het communicatie traject 

en vertrouwen richting inwoners verder te verbeteren? 
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